

Synopse. Änderungen sind durch Streichungen und oder farbliche Hervorhebung gekennzeichnet.

Einwilligungserklärung der DAK-Gesundheit zur Identifizierung und Authentifizierung für das Identity Access Management (IAM) - bisherige Version 3.1 - Stand 02.11.2023	Einwilligungserklärung der DAK-Gesundheit zur Identifizierung und Authentifizierung für das Identity Access Management (IAM) - neue Version 4.0 - Stand 14.12.2023
<p>Ich willige in die Nutzung des Identity Access Management (im folgenden IAM genannt) ein zwecks Identifizierung und Authentifizierung (Erstellen einer digitalen Identität). Die Datenverarbeitung in dem IAM erfolgt auf Grundlage der §§ 291 Abs. 8 SGB V i.V.m. der Richtlinie nach § 217 f Abs. 4 b SGB V.</p> <p>Dabei handelt es sich um Daten folgender Kategorien:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Allgemeine Personendaten - Kennnummern (Versichertennummer und die letzten 6 Ziffern der Kennnummer der elektronischen Gesundheitskarte) - Versichertenart - Ggf. Ausweisnummer 	<p>Ich willige in die Nutzung des Identity Access Management (im folgenden IAM genannt) ein zwecks Identifizierung und Authentifizierung (Erstellen einer digitalen Identität). Die Datenverarbeitung in dem IAM erfolgt auf Grundlage der §§ 291 Abs. 8 SGB V i.V.m. der Richtlinie nach § 217 f Abs. 4 b SGB V.</p> <p>Dabei handelt es sich um Daten folgender Kategorien:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Allgemeine Personendaten - Kennnummern (Versichertennummer und die letzten 6 Ziffern der Kennnummer der elektronischen Gesundheitskarte) - Versichertenart - Ggf. Ausweisnummer - je nach verwendetem Authentisierungsmittel: <ul style="list-style-type: none"> - ein Pseudonym bei Nutzung der Online-Ausweisfunktion - ein Zertifikat bei Nutzung der elektronischen Gesundheitskarte (eGK)

English:

Synopsis. Changes are indicated by deletions and/or color highlighting.

Declaration of consent of DAK-Gesundheit for identification and authentication for Identity Access Management (IAM) - previous version 3.1 - as of 11/02/2023	Declaration of consent of DAK-Gesundheit for identification and authentication for Identity Access Management (IAM) - new version 4.0 - as of 12/14/2023
<p>I consent to the use of Identity Access Management (hereinafter referred to as IAM) for identification and authentication purposes (creation of a Digital Identity). The data processing in the IAM is made on the basis of Sections 291 (8) of the SGB V [German Social Security Code Volume V] in conjunction with the guideline pursuant to Section 217f (4b) of the SGB V.</p> <p>This will be data in the following categories:</p> <ul style="list-style-type: none"> - General personal data - Identification numbers (insurance number and last 6 digits of the identification number of the electronic health card) - Type of insured person - If applicable, national ID card number 	<p>I consent to the use of Identity Access Management (hereinafter referred to as IAM) for identification and authentication purposes (creation of a Digital Identity). The data processing in the IAM is made on the basis of Sections 291 (8) of the SGB V [German Social Security Code Volume V] in conjunction with the guideline pursuant to Section 217f (4b) of the SGB V.</p> <p>This will be data in the following categories:</p> <ul style="list-style-type: none"> - General personal data - Identification numbers (insurance number and last 6 digits of the identification number of the electronic health card) - Type of insured person - If applicable, national ID card number - Depending on the authentication means used: <ul style="list-style-type: none"> - a pseudonym when using the online identification feature - a certificate when using the electronic health card (eGK)